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Informace města

Slovo starosty

Informace z 28. veřejného zastupitelstva města 
Zasedání proběhlo ve středu 15. prosince 2021 od 19 hod. Přítomno bylo 9 
zastupitelů, 2 zastupitelé byli omluveni. Informace jsou podány ve zkrácené verzi. 
Zastupitelstvo města schválilo: 
• Rozpočet na rok 2022 
Schodkový rozpočet, kdy největší investiční akcí bude revitalizace sídliště Na 
Hliněnce I. etapa a kompletní rekonstrukce dešťové kanalizace Podskalí. 
• Výběrové řízení na obnovu dešťové kanalizace Podskalí 
Jedná se o podlimitní zakázku dle zákona o zadávání veřejných zakázek, 
administraci provede firma Stavona Tender, spol. s.r.o. 
• Zpracování žádosti o dotaci – revitalizace Palatovky a náhonu 
Žádost o dotaci zpracuje firma G-Project s.r.o.

Vážení spoluobčané,  

za několik dní přivítáme Nový rok. Přeji Vám pevné zdraví, ať 
nás neopouští dobrá nálada a svůj čas můžete strávit s těmi, 
na kterých vám záleží. Rok 2021 nás mnohému naučil, a 
ukázal nám, že čas strávený s našimi blízkými není 
samozřejmostí. 

Uplynulý rok 2021 byl náročným obdobím pro nás všechny. 
Když už situace díky postupujícímu očkování vypadala lépe, zasáhla nás, už 
kolikátá vlna pandemie. A proto je důležitá i společenská odpovědnost každého z 
nás, co nejlépe ochránit sebe, své blízké i všechny ve svém okolí. Přeji si, abychom 
si do nového roku 2022 přenesli jen to dobré. Schopnost pomáhat druhým, 
vytrvalost, naději a odpovědnost. I když je situace vážná, mít energii na to najít si 
v ní něco nového a dobrého. Jsem si jist, že tyto vlastnosti jsou v každém z nás. 

Začátek nového roku je také příležitostí k poděkování všem našim blízkým v 
rodině, společnosti i v zaměstnání. Děkuji všem, kteří i přes náročné podmínky 
dokázali udělat něco pro druhé, zlepšit náladu i prostředí ve městě ve prospěch 
nás všech. Rád bych také poděkoval za spolupráci všem zastupitelům, 
pracovníkům městského úřadu, všem našim školám, spolkům, firmám a 
živnostníkům. 

V novém roce všem i vašim blízkým přeji hlavně pevné zdraví, pohodu, štěstí a 
mnoho úspěchů v soukromém i pracovním životě. 

Šťastný nový rok!                    Tomáš Hrubec, starosta 
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Informace města

Svoz odpadů

• Podání žádosti o dotaci z JČK na novou CAS pro hasiče 
V případě, že bude město úspěšné ve státní dotaci na novou automobilovou 
cisternu, bude podána žádost o dotaci na Jihočeský kraj. Nahradí starší již 
dosluhující vůz CAS Liaz. 
• Podání žádosti o dotaci z JČK – oplocení a osvětlení sportovního areálu 
V případě úspěšné žádosti bude dokončeno oplocení sportovního areálu a 
rozšíření osvětlení i pro travnatou plochu. 
• Podání žádosti o dotaci z JČK – vybavení posilovny 
Místnost posilovny byla stavebně upravena v roce 2020. Na vybavení posilovacími 
stroji budeme žádat o dotaci. 
• Mimořádná odměna členovi zastupitelstva 
Vyplacení mimořádné odměny členovi zastupitelstva Tomáši Míchalovi za 
přípravu a realizaci hallowenské výzdoby a vánočního betlému u kostela ve výši 
5000 Kč.  
• Rozpočtové opatření 
Navýšení prostředků na opravy veřejného osvětlení a vyšší náklady na svoz 
komunálního odpadu. 
• Umístění sídla SPCCH na městském úřadě 
Zastupitelé souhlasí s umístěním sídla spolku SPCCH, z.s. na adrese Komenského 
386, Nová Včelnice. 
• Uložení volných finanční prostředků na termínovaný vklad 
Volné finanční prostředky budou uloženy na termínovaný vklad s výhodným 
úrokem na dobu 6 a 12 měsíců. 
• Dodatek č.1 vypracování změny územního plánu 
Územní plán bylo nutné přepracovat pro nové veřejné projednání.
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Naši zastupitelé

Činnost zastupitele mi otevřela oči..., vzala iluze, čas...
Na podzim roku 2022 nás čekají řádné komunální volby. Znamená to tedy, že si opět 
budeme volit nové zástupce do městského zastupitelstva, zejména pak starostu a 
místostarostu města. Přicházíme tedy celkem se sedmi  otázkami ke zhodnocení 
stávajícího volebního období současnými zastupiteli a hlavně s dotazem, zda budou 
chtít ve své funkci pokračovat. 

1. Jak byste zhodnotili více než tříletou práci nynějšího zastupitelstva? 

Alena Bočková 
Průměrně. Něco se povedlo, něco ne. Vše je otázka peněz, bohužel. 
Tomáš Hrubec 
Práci zastupitelstva celkově hodnotím kladně. Práci „řadového“ zastupitele jsem 
poznal velmi krátce, protože toto je mé první volební období. Na začátku tohoto 
volebního období jsem byl zvolen předsedou finančního výboru, se kterým jsme 
se zapojili především do kontrolní činnosti. Zvláštním a velmi náročným obdobím 
byl půl rok v  roce 2019, kdy jsem působil jako neuvolněný místostarosta při 
běžném zaměstnání. Vzhledem k pracovnímu vytížení, a dalším okolnostem jsem 
byl v únoru 2020 zvolen uvolněným starostou města. 
Jaroslav Kašša 
Množství naplánovaných projektů, k tomu spousta neplánovaných akcí, ale 
myslím, že jsme se s tím solidně poprali. 
Jana Maříková 
Myslím, že na hodnocení je dost času, čeká nás ještě skoro rok práce a otázka by 
měla směřovat k občanům. Z mého pohledu se spoustu věcí podařilo, některé 
bohužel ne a některé zůstanou rozpracované do dalšího volebního období. 
Tomáš Míchal 
Určitě kladně, scházíme se pravidelně a snažíme se vždy dobrat k nejlepší možné 
variantě ke každému bodu, co řešíme. Někdy to není snadné rozhodnutí, ale i to k 
této práci patří. V našem volebním období nás zastihla doba pandemie, která před 
nás postavila nejeden problém, jenž předchozí zastupitelstva vůbec nemusela 
řešit a i to si myslím, že jsme zvládli dobře. 
Karel Mileret 
Hodnotit práci zastupitelstva budou v letošním roce voliči. Může se nám zdát, že 
děláme to nejlepší, ale voliči mohou mít zcela odlišný názor a ve volbách nám 
vydají účet. 
Barbora Pechková 
Hodnotit sami sebe nám nepřísluší, to musí občané. 
Pavel Poslušný 
Za mne mohu říct, že kladně. 
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Štěpán Staněk 
Upřímně mě mrzí, že nám letos nebyla schválena dotace na rekonstrukci jídelny 
v MŠ, kde je to hodně zapotřebí a hlavně podraz od paní doktorky Čechové. Jinak 
práci hodnotím celkem kladně, hlavně jsem rád, že se podařilo po letech odkoupit 
objekt čp. 25 (Bufet), a že zámek našel nového majitele, který mu vrátí původní 
krásu. 
Alena Vanišová 
Práce určitě není jednoduchá, všichni se snaží udělat pro město to nejlepší. 
Miroslav Zikmund 
Začátky zastupitelstva nebyly lehké, když nás hned záhy nečekaně nadobro 
opustil pan starosta Karel Dvořák. Všechny nás to velmi zasáhlo a promítlo se to i 
do fungování zastupitelstva. Jeho nástupcem se stal Tomáš Hrubec. Tomáš je 
velice pracovitý a rychle si na svou novou roli zvykl. 

2. Proč vy sám/sama jste kandidoval/a do zastupitelstva města? 

Alena Bočková 
Jsem tam druhé volební období, tak asi proto, že jsem chtěla být u dokončení 
rozdělané práce z období předchozího. Nechtěla jsem zklamat lidi, kteří mi dali 
hlas a důvěru, a v neposlední řadě kvůli starostovi Karlu Dvořákovi. 
Tomáš Hrubec 
Do veřejného života města jsem se zapojil prostřednictvím sboru dobrovolných 
hasičů, kde zároveň působím v zásahové jednotce. Dalším krokem byla 
kandidatura do místního zastupitelstva. Motivací bylo a je se podílet na veřejném 
životě. Ačkoliv tyto aktivity dokážou být také nevděčné, mají smysl a své lepší 
stránky. 
Jaroslav Kašša 
Vzhledem k mé profesi se pohybuji často v našem městě i vzdálenějším okolí. Tak 
jsem se snažil využít informací i postřehů pro naše město, kde žiji s celou rodinou 
a není mi úplně jedno jak. 
Jana Maříková 
Chtěla jsem se aktivně podílet na rozvoji našeho města, přispět k tomu, aby se tu 
lidem žilo dobře a byli tu spokojeni. 
Tomáš Míchal 
Chtěl jsem mít informace o chodu města a možnost je tímto způsobem 
ovlivňovat. Přidat nějaký nápad a postřeh pro zlepšení, a to mi z pozice 
zastupitele umožnilo věci řešit na přímo. 
Karel Mileret 
Jsem v zastupitelstvu třetí volební období. Byl jsem osloven a nabídku přijal. To, 
že jsem se dostal do zastupitelstva,  rozhodli  samozřejmě voliči. Jsem za to rád a 
snažím se jejich důvěru nezklamat. 
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Barbora Pechková 
Vždy mě zajímalo dění ve městě a chtěla jsem mít možnost se k tomu vyjadřovat. 
Pavel Poslušný 
Toto volební období je pro mě už 4, poprvé jsem šel do voleb se snahou něco 
v našem městě změnit a s tím jsem šel do každého volebního období. 
Štěpán Staněk 
Narodil jsem se zde, a chtěl jsem se podílet na rozvoji města. Hlavně mi přišlo, že 
je tu moc rozdělaných projektových dokumentací a skoro žádná realizace, a když 
už ano, tak nedůslednost při kontrole víceprací a to stálo město zbytečně peníze. 
Alena Vanišová 
Byla jsem oslovena ještě bývalým starostou a chtěla jsem mu vyjít vstříc. 
Miroslav Zikmund 
O kandidaturu mě požádal Karel Dvořák, a protože jsem se chtěl zapojit do 
rozvoje města, tak jsem souhlasil. 

3. V čem spatřujete největší potíže v rozvoji našeho města? 

Alena Bočková 
Tak to je asi nanejvíc jasné, budu se opakovat, vše je otázkou peněz.  Kdyby byla 
městská kasa bezedná, stojí tu dnes kulturní zařízení, kde se dělají divadla, 
koncerty, výstavy.  Byla by zrekonstruovaná stará škola, dům služeb by byl 
opravený celý včetně vybudování nových bytových jednotek a jiné projekty. 
Tomáš Hrubec 
Na území našeho města není dostatek pracovních míst, a tím i dostatečná kupní 
síla pro rozvoj obchodu a služeb. Proto v  současné době probíhají jednání o 
využití připravené průmyslové zóny na kraji města. Věřím, že se nám postupně 
podaří využít tyto plochy pro menší, ale stabilní firmy. To by také mohlo pomoci 
se zajištěním dostupnosti služeb na území města - lékařů, obchodů i kulturní 
nabídky pro obyvatele. Jistě k tomu napomůže oprava zámku, která je v plném 
proudu. 
Jaroslav Kašša 
Asi v  tom, že zatím nejsme úplně nejzajímavější lokalitou, ve smyslu oblasti 
turistického a průmyslového směru. 
Jana Maříková 
Nedostatek financí. 
Tomáš Míchal 
Jednoznačně v penězích, projektů a nápadů je mnoho, které by se daly realizovat, 
ale většinou to končí na tom jak to financovat. 
Karel Mileret 
Připravenost nových stavebních parcel, obsazení průmyslové zóny, parkování aut 
kde se dá a tím snížení průjezdnosti pro ostatní. 
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Barbora Pechková 
Bohužel to nikoho asi nepřekvapí, ale jsou to peníze. 
Pavel Poslušný 
Hlavně v penězích, když jsou peníze dá se ledacos vybudovat a opravit. 
Štěpán Staněk 
Finance, naše město se neobejde bez dotací. 
Alena Vanišová 
Nedostatek financí. 
Miroslav Zikmund 
Město čekají velké investice do rekonstrukce kanalizace v ulici B. Smetany, která 
už je ve velmi špatném stavu. Její rekonstrukce se promítne do rozpočtu několika 
následujících let a výrazně tak omezí možnosti dalšího rozvoje. 

4. Co vidíte jako prioritu a nutnost na území města podniknout? 

Alena Bočková 
Priorit je více. Bydlení, zejména nájemní nebo startovací byty pro mladé lidi, 
průmyslová zóna, revitalizace sídlišť, vytvoření zázemí pro kulturu, zvelebení 
náměstí, na tom se již pracuje. Mnoho dalšího přidají mí kolegové. 
Tomáš Hrubec 
Rozšíření parkovacích míst na sídlištích, zlepšení dopravní situace a podpoření 
vzniku vycházkových tras respektujících přírodu. Další prioritou pro naše město 
je dostupnost bydlení pro mladé rodiny. Do všech těchto oblastí se musí město 
aktivně zapojit. 
Jaroslav Kašša 
Za mě, je asi nejdůležitější, aby se nám všem zde, v našem městě, co nejlépe žilo. 
A nenechali jsme se otrávit všemi nutnými investicemi, které jsou důležité jen pro 
samotné fungování města. 
Jana Maříková 
Osídlit průmyslovou zónu, zachovat stávající instituce a služby (ZŠ, MŠ, Pošta, 
lékaři, obchody...), rozvíjet sportovní a kulturní zázemí, vybudovat náměstí, 
rekonstruovat objekty města...cílů je hodně a financí málo. 
Tomáš Míchal 
Na tuto otázku nelze odpovědět snadno, protože je prioritou a nutností vždy 
někde něco. Kamkoli se po městě podíváte, vždy záleží na tom, kolik je možno 
použít peněz na ten daný problém. Určitě rozšířit parkovací místa na sídlišti. 
Současná doba není příznivá, ale bylo by dobré oživit průmyslovou zónu, která by 
přinesla pracovní místa. Více stavebních pozemků, ty by pomohly vyřešit bydlení 
pro mladé rodiny, které by chtěly na stálo zakotvit v našem městě. Postupná 
rekonstrukce kanalizace, která je místy již v havarijním stavu. 
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Karel Mileret 
Postupná obnova kanalizace, která je v některých částech starší sta let, parkování 
v celé Včelnici hlavně na sídlištích. 
Barbora Pechková 
Určitě by hodně pomohlo, kdyby se povedlo prodat pozemky v průmyslové zóně. 
Vznikla by nová pracovní místa a mělo by to pozitivní vliv i na další oblasti města. 
Pavel Poslušný 
Dostat investory do průmyslové zóny, nové pozemky pro výstavbu rodinných 
domů, oprava městských bytových domů, výměna kanalizace a vodovodu. 
Štěpán Staněk 
Dotáhnout průmyslovou zónu dokonce, vyměnit 100 let starou kanalizaci, u které 
už hrozí poruchy a připravovat stavební parcely. 
Alena Vanišová 
Zajistit prostor pro pořádání kulturních a společenských akcí. 
Miroslav Zikmund 
Obě dvě sídliště se potýkají s nedostatkem parkovacích míst. První parkoviště na 
sídlišti Na Hliněnce už čeká na realizaci, podobný zásah potřebuje také sídliště 
ČSA. 

5. Pokuste se zamyslet nad tím, co byste udělal/a pro Novou Včelnici, 
kdybyste měl/a jen jednu možnost výběru. 

Alena Bočková 
Tak asi to bydlení - startovací byty pro mladé. 
Tomáš Hrubec 
Na tuto otázku se odpovídá velmi těžko. Každý z nás má své priority. Pro mě je 
důležité naslouchat různým názorům, umět je vyhodnotit a pokusit se tyto 
náměty proměnit ve skutečnost. Někdy je to těžké z pohledu zajištění finančních 
zdrojů, někdy naopak stačí jen ochota změnit běžné zvyklosti. 
Jaroslav Kašša 
Není jedné věci, kterou by se člověk zavděčil všem. A tudíž nejde myslet jen na 
jedno zaměření. 
Jana Maříková 
Vím, že to není ta nejdůležitější priorita, ale pro mě je to „srdcová záležitost“ - 
odpovídající kulturní zázemí pro konání divadel, koncertů, přednášek a výstav. 
Tomáš Míchal 
Opět těžká otázka, je toho tolik, co bych napsal. Parkovací místa na sídlišti. 
Karel Mileret 
Musím říci znovu parkování. Sídliště byla projektována před půl stoletím i dříve. 
V té době bylo jedno auto na tři rodiny a nyní jsou tři auta v jedné rodině. 
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Barbora Pechková 
To je velmi těžké říct, protože těch věcí, které bych Nové Včelnici přála, je víc. 
Pokud by to měla být jen jedna, přála bych jí důstojný  kulturní stánek. Kultura je 
zde díky různým spolkům a kulturní komisi bohatá, prostory, v  kterých ale 
probíhá, nejsou nejlepší. Věřím, že se městu povede i toto vyřešit. 
Pavel Poslušný 
Vybrat jednu věc je na dlouhé zamyšlení. Snad bych dal přednost výměně 
nejstarších částí kanalizace a vodovodního řadu bez toho se nikdo neobejde. 
Štěpán Staněk 
Podporu malým živnostníkům, protože se mi líbí staré fotografie Nové Včelnice 
(Etynku), kde na náměstí a v ulici Bedřicha Smetany mají lidé svoje obchůdky a ne 
bláznivá doba dnešních supermarketů. 
Alena Vanišová 
Zajistit prostor pro pořádání kulturních a společenských akcí. 
Miroslav Zikmund 
Nedokážu vybrat. 

6. Co vám činnost zastupitele dala, a co naopak vzala? 

Alena Bočková 
Dala asi jiný pohled na práci zastupitelů. Ne vždy je to tak jednoduché a někdy jen 
chtít nestačí. Ono je hrozně lehké kritizovat z domova od stolu. A vzala? Asi iluze. 
Tomáš Hrubec 
Určitě mnoho zkušeností, možnost setkání se spoustou lidí z  našeho města. 
Poznat život města nejen z pohledu občana, ale i z druhé strany je přínosné. Je to i 
možnost spolupráce s  novými kolegy na městě, s  vedením všech našich škol. 
Myslím, že se nám ve spolupráci se základní školou, mateřskou školou, základní 
uměleckou školou i různými spolky ve městě, podařilo i přes „covid“ rozvíjet 
podmínky pro vzdělání i volný čas našich nejmenších, dětí. Velmi pěkná jsou i 
setkání se zkušenějšími občany při různých jubileích a příležitostech. Co mi 
činnost zastupitele vzala vám lépe vysvětlí manželka. 
Jaroslav Kašša 
Dala mi  povědomí, že  i zde se stále najdou lidé, kteří i v této uspěchané době, si 
najdou chvilku  pro ostatní. A mám radost, když se dokončí nějaké investice a je 
vidět, že jsme tu úplně nezamrzli v čase. Vzala mi, asi zbytek volného času, který 
mi ještě zbýval po dvou zaměstnáních. 
Jana Maříková 
Dala mi spoustu zkušeností, poznala jsem hodně obětavých "lidiček", kteří obětují 
svůj volný čas a energii pro druhé. A vzala mi iluze - o tom, že nejde udělat 
všechno, co by člověk chtěl a také o charakteru některých lidí. 



!10

Naši zastupitelé
Tomáš Míchal 
Otevřela mi oči jak vše funguje a bylo to pro mne velké prozření, protože jsem si 
myslel, že je to daleko jednodušší. Hodně často slýchávám, proč to neuděláme, tak 
nebo tak, ale to co se vše musí kolikrát dodržet a nechat si povolit jinými úřady je 
leckdy nereálný úkol, který na začátku vypadá zcela jednoduše jako banální věc 
na pět minut úřadování. 
Co mi vzala, asi radost z dobrých věcí co se povedly zrealizovat, vždy se totiž 
najde nějaký kritik, který vám vezme chuť pokračovat dál. Doba je šílená a místo 
podpory nebo pochvaly, lidé raději kritizují, je to smutný trend této doby. Nebo 
když vidíte té spousty práce, která stojí za něčím novým, co se ve městě 
nainstaluje pro občany a v podstatě za pár hodin je to již poškozeno, tak si říkáte 
proč! a má smysl něco dělat dál? 
Karel Mileret 
Nad tím jsem nikdy nepřemýšlel. Jsem zastupitel a hotovo. Co mi to dává a bere, 
neřeším. 
Barbora Pechková 
V  zastupitelstvu jsem první volební období a musím přiznat, že mi činnost 
zastupitele vzala hodně iluzí. Spoustu věcí, které bychom chtěli změnit a zlepšit, 
musí projít legislativním procesem, a to je opravdu běh na dlouhou trať. Jsou i 
věci, které se povedly, a to je pak velmi dobrý pocit a dává mi to chuť do další 
práce. 
Pavel Poslušný 
Hodně jsem se naučil o chodu města a hlavně jak velký je problém něco někde 
postavit, zrealizovat.  
A co vzalo, chuť pokračovat, stále se s někým dohadovat, jak jsme někde udělali 
něco špatně, a co jsme si to vymysleli za hlouposti, jak si můžeme dovolit něco 
někomu nařizovat. 
Štěpán Staněk 
Dřív jsem měl na město jiný pohled a hlavně se mi potvrdilo, že ne všem se dá 
vždy zavděčit. 
Alena Vanišová 
Z blízka jsem se podívala do problematiky vedení města, o čemž jsem neměla 
představu. Vzhledem k tomu, že ještě pracuji v kulturní komisi, mám méně 
volného času. 
Miroslav Zikmund 
Zjistil jsem, kolik práce se nachází za fungujícím městem a měl jsem možnost, 
vyjádřit se ke směřování města. Zároveň jsem zjistil, že většinu času 
zastupitelstvo rozhoduje o věcech, které by dle mého názoru ani nemuselo řešit, 
ale zákon to tak vyžaduje. To je čas, který bych raději trávil jiným způsobem. 
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Zadejte nebo vložte text
7. Chcete opět kandidovat v nadcházejících komunálních volbách? 

Alena Bočková 
Ne. Ale chci poděkovat všem, kteří mi dali důvěru a na dvě volební období mě do 
zastupitelstva posadili. 
Tomáš Hrubec 
Ano, osobně bych rád dokončil některé započaté nebo plánované akce. Vím, že 
někteří zastupitelé již nechtějí v následujícím období kandidovat. Proto bych rád 
v novém roce oslovil aktivní lidi, ochotné pracovat ve prospěch druhých. Cílem je 
sestavení kandidátky a týmu zastupitelů, kteří se v  nadcházejícím volebním 
období zasadí o další rozvoj města ve prospěch všech. Tak, aby Nová Včelnice byla 
hezkým městem pro život. 
Jaroslav Kašša 
Zatím nejsem plně rozhodnut, ale bylo by hezké být u toho, až se zprovozní 
objekt zámku. A předpokládám, že se úplně změní ráz našeho města. 
Jana Maříková 
Po dvaceti letech práce v zastupitelstvu už kandidovat nebudu, ráda přenechám 
místo dalším, kteří (aspoň v to doufám) přijdou plní elánu a s novými nápady. 
Alespoň mohu touto cestou poděkovat všem, kteří mě po celou dobu podporovali 
a dávali mi důvěru svými hlasy. 
Tomáš Míchal 
Byla to pro mne velice zajímavá zkušenost, ale již kandidovat nebudu a nechám 
prostor ostatním budoucím kandidátům, aby si mohli vyzkoušet tuto pozici. A 
hlavně by měli kandidovat občané, kteří nejvíce kritizují, možná pak zjistí, že to je 
trochu jinak než si mysleli. 
Karel Mileret 
Vzhledem k mému věku už asi nebudu. Rád bych v novém zastupitelstvu viděl 
mladší a hlavně ty, co vědí, co všechno se dělá špatně, a oni by to dělali jinak a 
lépe. Nyní mají šanci v letošních volbách. Nesmí jenom povídat, ale i konat. 
Barbora Pechková 
Kandidaturu jsem ještě neřešila. Stále zbývá dost času na práci v tomto volebním 
období, a co bude téměř za rok, uvidíme. 
Pavel Poslušný 
Už ne. Dám přednost jiným, aby si práci zastupitele vyzkoušeli. 
Štěpán Staněk 
Ještě nejsem plně rozhodnut a to z rodinných důvodů. 
Alena Vanišová 
Ne. 
Miroslav Zikmund 
Ještě se rozmýšlím. 
Děkuji všem zastupitelům za ochotu, čas a otevřenost při odpovídání. Pavlína Nebeská 
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Děkuji touto cestou všem dětem z mateřské školy 
z oddělení Sluníček, které si pod vedením svých 
učitelek Pavly Hrdouškové a Zuzany Kadlecové, 
připravily krásné vánoční pásmo, se kterým měly 
vystoupit na první adventní neděli při rozsvícení 
vánočního stromu.  

Poděkování patří i dětem ze školní družiny, které 
pod vedením vychovatelek Zdenky Ouhelové a 
Jaroslavy Šindelářové měly vystoupit se živým 
bet lémem, d ivadelním představením a 
básničkami na akci Česko zpívá koledy. 

Kvůli proticovidovým opatřením jsme museli, k 
naší velké lítosti, obě akce zrušit. Dětem jsme ale 
i tak předali zaslouženou odměnu a doufám, že v 
příštím roce se už situace zlepší a zase se 
budeme moci těšit na jejich vystoupení. 

Vánoční pásmo dětí z MŠ bude zveřejněno od třetí adventní neděle - 12. 12. 2021 na 
facebooku a webových stránkách našeho města. 

Mgr. Jana Maříková, místostarostka 

Ze života města

Děkujeme dětem za jejich snažení
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Ze života města
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Ze života mateřské školky

Nejkrásnější svátky v 
roce jsme si v naší 
školce užili s velkou 
radostí, a to i přes 
dnešní s lož i tou a  
zcela nevyzpytatelnou 
dobu.  

Př iš l i j sme s ice o 
zpívání koled, vánoční 
posezení s rodiči, ale 
vánoční stromeček a 
dárky na děti přesto 
čekaly. 

vedení MŠ 

Vánoce v mateřské škole
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Ze života mateřské školky
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Ze života školy

Co se děje ve škole, když vyučování skončí
Školní rok se brzy překloní do své druhé poloviny a my bychom vám rádi ukázali, 
co se děje ve škole, když vyučování skončí. Pootevřeme proto dveře školní družiny 
a necháme sem trošku nahlédnout.  

K d y ž v l á d l j e š t ě 
podzim a školáci v září 
p s a l i p r v n í ú k o l y, 
zavedly nás kroky do 
Kostela Nanebevzetí 
Panny Marie v Nové 
Včelnici. Díky panu 
Štanglovi jsme mohli 
vyšplhat na věž až k 
samotnému zvonu a 
p o k l e p á n í m h o 
rozezpívat. Na vlastní 
oči jsme také viděli, že 
se za oltářem skrývá 

tajuplná schránka! Když jsme si pak ve farské zahradě opekli na ohni vuřty, 
nemohlo být zahájení školního roku lepší. 
Další výlet na sebe nenechal dlouho čekat. Tentokráte nastoupila naše družinová 
parta do vagónu Jindřichohradecké úzkokolejky směr Jindřichův Hradec. Ve Staré 
radnici na modelovém kolejišti uháněly vlaky skrz tunely i po mostech a děti 
mohly pomocí tlačítek rozpohybovat nejrůznější situace. Od vrtulníku, 
zahradníka s konví až po dveře miniaturní kadibudky.  
Jindy zase přijeli na 
návštěvu kamarádi za 
n á m i . A n e b y l i t o 
k a m a r á d i l e d a j a c í . 
M a n ž e l é H o ř á k o v i 
p ř i v e z l i p ře d s t a v i t 
zvířata ze záchranné 
stanice Ikaros a my tak 
o b d i v o v a l i š v á b a , 
c h a m e l e o n a , k á ně , 
ježka i činčilu.  
Zapojili jsme se také do 
projektu „Záložka do 
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Ze života školy

knih spojuje školy“ a s  dětmi z  Rajeckých Teplic na Slovensku si vyměnili 
vlastnoručně vyrobené záložky. Jeden balík jsme odnesli na poštu a jiný přišel 
přímo k nám do družiny. Jiná zásilka dorazila z Rádia Junior. Kdo rád 
tančí, naučil se choreografii k písni Buď sám sebou. 
Krom českých dětí tančily na chytlavou 
melodii děti z dalších deseti zemí světa.  I 
když si jsou jazykově vzdálené, tanec je 
v jednu chvíli přesto spojil. A to byla i hlavní 
myšlenka projektu "Sayhi". Rádio Junior 
odměnilo účastníky drobným dárkem.   

 Na 
svatého Martina voněla nám celá družina. Nepřijel 
sice na bílém koni, ale u nás přesto sněžilo. Vrstva 
běloučkého cukru přikryla voňavé svatomartinské              r o h l í č k y , 
které se rozplynuly na jazyku dříve než vločka na dlani. Vůni rohlíčků vystřídal 
zanedlouho pekelný smrádek a řádila tu parta rozpustilých čertů, čertic a několik 
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Ze života školy
a n d ě l ů . 
S p o l e č n ě 
p r o k a z o v a l i 
svou zdatnost 
p ř i t a n c i , 
kradení chlupů 
či vyplazování 
jazyků. Každý si 
pak vysloužil 
v ysvědčení s 
vyznamenáním. 

Byly na něm totiž ty nejlepší čertí známky - samé 5!!! 
Otevřeli jsme raději okna a čertovský puch byl tatam. 
Vklouzlo k  nám něco docela jiného – adventní čas. 
Návštěva vánoční výstavy ZUŠ Allegro nás příjemně 
naladila a při posezení u stromečku nám osud 
prozradil, co nás čeká v  příštím roce. Napovědělo 
rozkrojené jablko, loďka z ořechu i věštění z hrnečků.  
Máme na kontě ještě spoustu dalších zážitků, ale to zas 

někdy jindy. Věříme, 
že se vám u 
nás líbilo a 
p ř e j e m e 
každému, aby 
m ě l k a ž d ý 
den naplněný 
l á s k o u , 
spokojeností 
a především 
zdravím.  

Za všechny ze 
školní družiny 

Zdenka 
Ouhelová   
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Ze života města

Přijměte andělské obětí

I letos popustil uzdu své fantazie Tomáš Míchal a 
díky tomu je náš překrásný a záviděníhodný betlém 
bohatší o další slaměnou postavu – anděla, který 
nabízí andělské objetí pro všechny lidi dobré vůle. S 
výrobou mu jako i roky předtím pomáhaly Bára 
Pivko a Jana Míchalová. Děkuji všem třem autorům a 
také členům dobrovolných hasičů a jejich rodinným 
příslušníkům, kteří v sobotu před první adventní 
nedělí v nevlídném počasí pomáhali s přepravou a 
instalací betlému k vánočnímu stromu. Díky tomu 
nám všem zpříjemnili adventní čas v této nelehké 
době.         

Jana Maříková, místostarostka
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Ze sportu

Kuželky

Vyhodnocení Etynské  ligy 
Etynské ligy se zúčastnilo 6 družstev ve kterých se vystřídalo  23  hráčů, z toho 12 
žen a 11 mužů. 
Nejlepší výkon jednotlivci:    
dívky, ženy  
1. Klímová Zdena 257, 2. Pechková Bára 254, 3. Berounská Jana 248, 4. Tyšerová 
Šárka a Kovalčíková obě 237 
muži 
1. Blažek Martin 244, 2. Götthans Standa 242, Lepeška 240, Fical Pavel 235, 5. 
Lejtnar Jarda 230 
Nejlepší výkony družstva:    
ženy: Berušky 731, Jarmilky 708       muži: Rafani 697, Kameni 675 

Celkové pořadí družstev: 
Do hodnocení jsou zařazeni hráči, kteří odehráli alespoň polovinu zápasů. 

1. místo RAFANI 
celkový počet bodů 14, pomocných 27, hráli 3 hráči, nejlepší výkon 697, průměr 
595 

OPJH 
Nejlepšího výkonu v tomto posledním podzimním kole 1591 dosáhlo družstvo 
Centropenu Dačice, které poráží Jindřichův Hradec. Nejlepší nához Miloš Veselý 
417 kuželek. Nová Včelnice B se po podzimní části umístila na 4. místě. V Pořadí 
jednotlivců, nejlepším hrajícím hráčem v týmu Nové Včelnice B se stal Vladimír 
Klíma s nejlepším náhozem 421 poražených kuželek. 

Divize Jih 
Po podzimní části se tým Nové Včelnice umístil na 9. místě. Není to příznivý 
výsledek pro hráče z týmu Divize, ale soutěž je teprve v půlce. V jarní části se 
bude odehrávat 11 utkání,  takže bude hodně příležitostí zamíchat s pořadím. 
Nejlepším hrajícím hráčem  v týmu Nové Včelnice se stal Martin Tyšer s nejlepším 
náhozem 567 poražených kuželek na 120 hodů. Tabulku všech hráčů (bez ohledu 
na počet startů) včetně průměrů odehraných kuželen naleznete ve statistikách na 
http://kuzelky.com 

Přejeme vám i všem vaším blízkým příjemné prožití vánočních svátků a v novém 
roce pevné zdraví, mnoho štěstí a spokojenosti. 

                                                                                                                         Oddíl kuželek 
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Ze sportu
nejlepší hráči: Götthans - nejlepší 242, průměr 223, Blažek 244/220, Pudil 222/197 
2. místo KAMENI 
celkový počet bodů 13, pomocných 24, hráli 4 hráči, nejlepší výkon 675, průměr 
625 
nejlepší hráči: Lepeška nejlepší 240, průměr 226, Jirků 221/213, Fical 235/195, 
Senderák 201/187 
3. místo HASIČI 
celkový počet bodů 12, pomocných 23, hráli 4 hráči, nejlepší výkon 622, průměr 
601 
nejlepší hráči: Lejtnar 230/214, Kučera 212/195, Lejtnarová 214/193, Kučerová 
210/191 
4. - 5. místo BERUŠKY 
celkový počet bodů 10, pomocných 20, hráli 4 hráči, nejlepší výkon 731, průměr 
632 
nejlepší hráči: Klímová 257/225,7, Tyšerová 237/225,6, Kovalčíková 237/208, 
Klausová 190/159 
4. - 5. místo JARMILKY 
celkový počet bodů 10, pomocných 20, hráli 4 hráči, nejlepší výkon 708, průměr 
620 
nejlepší hráči: Berounská 248/218, Pechková 254/210, Frűbauerová 214/205, 
Hemberová 219/189 
6. místo KC ŠKUDRA 
celkový počet bodů 2, pomocných 6, hráli 4 hráči, nejlepší výkon 585, průměr 511 
nejlepší hráči: Vašová 231/210, Hrubcová 190/166, Hrubec 197/164 

Oddíl kuželek
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Ze života města

Zásahová jednotka proškolena
27. listopadu přijeli zdravotníci ze záchranné 
služby z Českých Budějovic na pravidelné 
přeškolení naší výjezdové jednotky sboru 
dobrovolných hasičů z Nové Včelnice na 
obsluhu AED (Automatizovaný Externí 
Defibrilátor). Tento přístroj je pro nás velmi 
důležitý, protože jsme na konci okresu a 
dojezdové časy záchranné služby jsou delší 
než do jiných částí okresu. Protože čas hraje 
velkou roli pro 
p ř e ž i t í u 
p a c i e n t a s e 
zástavou oběhu, 

je naše jednotka k těmto případům často volána, 
abychom začali s co nejrychlejší resuscitací a s 
případným podáním výboje přes AED. Po příjezdu 
záchranné služby jsme jim i nadále k dispozici, jak v 
pokračování nepřímé masáže srdce, tak i v pomoci 
transportu pacienta do sanitky. Po zpětném 
vyhodnocení má tento projekt smysl, jen v Jihočeském kraji jsou dobrovolní hasiči 
u 54 % výjezdů na zástavu oběhu, což je velké číslo a v řetězci záchrany života 
jsou nedílnou součástí. Naše jednotka byla 
za minulý rok volána k xxxx případům, kde 
jsme zahájili resuscitaci a napojili přístroj 
AED před příjezdem zdravotní záchranné 

s l u ž b y . 
P ř e j e m e 
n a š i m 
o b č a n ů m 
krásný a lepší 
nový rok a 
doufáme, že 
se budeme s 
nimi scházet 
více v civilu než-li v našich zásahových oblecích. 

       Zásahová jednotka Sboru dobrovolných hasičů  
Nová Včelnice
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Pozvání, inzerce
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